
Referat fra styremøte 06. desember 2021 kl. 19.00  

Hvor: Ormlia 

Til stede: Tom Bremnes, Charlotte Bjørno, Pia Pettersson, Lene Berntsen, Gry Jeanette 

Jørgensen og Christel Cyvin (ref.) 

Fraværende: Lilli Bergsjøbrenden 

 

1. Status årsmøte 2022: I rute. Årsmøtet er annonsert i lokalavisen og på klubbens 

Facebookside, nesten alle årsberetningene er på plass.  

Vi håper å få avholdt fysisk årsmøte denne gangen. 

 

2. Hallen: Vi venter fortsatt på vindu og port. Vinduet skal etter planen byttes i løpet av 

januar, og vi er forespeilet at porten skal ordnes i slutten av januar.  

Vi ser fortsatt på løsninger for varme.  

 

3. Økonomi: Vi ser på budsjett for 2022 – alt ok.  

 

4.  Kurs:  Vi ser på kursene som er planlagt fremover og diskuterer pris, antall kurskvelder 

etc. Det blir ingen store endringer.  

 

 

5. Post/mail inn:  

• Mail fra Malin Theodorsen angående IGP-trening i klubben: Denne saken tas opp på 

årsmøtet. 

 

•  Mail fra Lilli Bergsjøbrenden:  Lilli Bergsjøbrenden tar en pause fra vervene sine i 

klubben av personlige årsaker. Utstillingstreningene pauses dermed inntil videre. 

Hvis det er noen som har lyst til å ta ansvaret for treningene i Lillis fravær er det bare 

å ta kontakt med styret. 

 

 

6. Eventuelt:  12.  og 13. mars er det skistevne på Ormlia, plassen og hallen er da stengt.  

 

Neste møte blir 07.02 kl. 19.  



 


